
Z A P I S N I K 

sa 4. posebne  śednice prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 2013. godini 

Skupštine Crne Gore 25. saziva, održane 29. aprila 2013. godine 

 

 

 

  Śednica je počela u 12 sati i 30 minuta. 

  Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine Crne Gore. 

        Predśednik Skupštine je podśetio da je ovo śednica u redovnom zasijedanju 

posvećena premijerskom satu i obavijestio da je dnevni red śednice. 

 

 

          PREMIJERSKI SAT. 

 

  U okviru premijerskog sata pitanja predśedniku Vlade  postavili su: 

 

 

 1. Poslanik mr MILUTIN SIMOVIĆ, predśednik Kluba poslanika Demokratske 

partije  socijalista: 

Kakav je stav Vlade Crne Gore o Zajedničkom izvještaju o preliminarnim 

nalazima i zaključcima OEBS Kancelarije za demokratske institucije i ljudska prava 

(OEBS/KDILjP) i Parlamentarne Skupštine Savjeta Evrope (PSSE) o predsjedničkim 

izborima u Crnoj Gori iz domena odgovornosti vladinih institucija?  

  MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao mr Milutin Simović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio 

na komentar. 

 

 

           2. Poslanik SRĐAN MILIĆ, u ime Kluba poslanika Socijalističke narodne partije: 

        Kao predsjednik Vlade Crne Gore i predsjednik DPS-a u dužem vremenskom 

periodu ste osmislili projekat zloupotrebe državnih resursa,samostalno preduzimali 

činjenja i davali instrukcije državnim funkcionerima na nižim nivoima sa ciljem 

opstrukcije, naročito načela sadržanih u odredbama člana 2, 17 i 45 Ustava Crne 

Gore. Vaša neiskrenost u procesu Evropskih integracija se najsnažnije manifestovala 

u Vašem projektu onemogućavanja nezavisnosti ključnih državnih institucija u borbi 

protiv organizovanog kriminala i korupcije. Da li ste spremni danas, kada je svima 

jasno da će “junaci” afere  Snimak morati krivično odgovarati, pokazati se istinski 

patriotom i javno priznati da su oni samo sprovodili Vaše direktne naloge. Zašto se 

toliko bojite da priznate poraz na izborima?   

           MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Srđan Milić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar.  
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   4. Poslanik BORISLAV BANOVIĆ, predśjednik Kluba poslanika 

Socijaldemokratske partije: 

            Da li Vlada ima cjelovite i tačne informacije o poslovanju Kombinata 

aluminijuma Podgorica u 2012. godini; sa kojim stanjem i kojim bilansima je, po 

podacima kojima raspolaže  Vlada, kompanija otpočela, a sa kojim završila 

poslovanje u 2012. godini; što je povodom sagledavanja stanja u KAP-u, kao i zaštite 

državnog interesa i vlasništva u toj kompaniji, tokom 2012. i 2013. godine 

preduzimala Vlada, a što predstavnik državnog kapitala u upravljačkoj strukturi 

Kombinata aluminijuma Podgorica. 

           Odgovor traži i u pisanoj formi.  

           MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Borislav Banović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

          Proceduralnu intervenciju koristio je poslanik Velizar Kaluđerović. 

 

         5.  Poslanik DARKO PAJOVIĆ, u ime Kluba poslanika Pozitivne Crna Gora: 

         Koliko ste članova DPS-a zaposlili u projektima Zavoda za zapošljavanje 

„Zaposlimo naše mlade na sezonskim poslovima“ i „Radna praksa za visokoškolce“ i 

kroz Vladin program zapošljavanja „ Program stručnog osposobljavanja lica sa 

stečenim visokim obrazovanjem“? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi.  

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Darko Pajović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. Poslanik Darko Pajović koristio je tri proceduralne intervencije radi 

pojašnjenja stavova.  

 

        6. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ, u ime Kluba poslanika Albanskih partija (FORCA, 

DP) HGI i LPCG: 

         Dokle se stiglo sa identifikacijom ljudi iz naše dijaspore i što preduzimamo da 

se, u skladu sa međunarodnim pravom i u saradnji sa stranim državama u kojima 

žive, uredi njihov položaj i obezbjedi poštovanje nacionalnog i kulturnog identiteta?   

        MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Andrije Popovića, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

       7. Poslanik ALMER KALAČ, predśednik Kluba  poslanika Bošnjačke stranke: 

       Šta Vlada Crne Gore namjerava konkretno preduzeti u cilju stimulacije 

poljoprivredne proizvodnje, posebno u nerazvijenim ili manje razvijenim područjima, 

gdje zato postoje povoljni uslovi i neiskorišteni resursi; takođe, pitamo da li se 
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razmišlja o uvođenju i nekih novih kreditnih linija kojima bi se dodatno podstakao 

razvoj poljoprivrede, pogotovo na sjeveru Crne Gore?  

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Almer Kalač, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

*  *  * 

 

Śednica je završena 29. aprila u 14 sati i 35 minuta. 

 

 Fonografske bilješke śednice čine sastavni dio ovog  zapisnika. 

 

 

    Broj 00-61/13-4/1 

    Podgorica, 29. april 2013.godine 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 25. SAZIVA 

 

 

GENERALNI SEKRETAR                                                      PREDŚEDNIK 

  mr Damir Davidović          

                                                                                         Ranko Krivokapić 

 

 


